
Protokollsbilaga KF $ 5:6/2024-09-16 Dnr. KS 2021/0283

Reservation avseende ärende 6

Godkännande av exploateringsavtal för Tuna 6:151 m.fl

Kommunfullmäktige 2024-09-16

Vänsterpartiet vill bygga fler bostäder, fler hyresrätter och klimatsmarta bostadskvarter. Vi vill

också begränsa bilåkandet och bevara de gröna stråkarna i nya bostadsområden.

Men den här frågan handlar inte om vad Vänsterpartiet vill utan vad de boende som berörs av

den nya planerade bostadsbebyggelsen i Tuna gård tycker och vill.

Och tyvärr kan vi konstatera att varken exploateringsavtalet eller detaljplanen tar hänsyn till vad

de boende och de berörda vill och tycker om bostadsbebyggelsen. Det finns ett demokratiskt

underskott som är oroande. Politikerna röstar igenom ett byggprojekt som avvisas helt av de som

bertöts. Av de cirka 110 skriftliga yttranden som inkom till kommunen var 100 kritiska. Närmare

800 personer har dessutom skrivit på en namninsamling mot femvåningshusen.

Dekritiska rösterna har inte horsammats 1 exploateringsavtalet eller detaljplanen. De menaratt

det här kommeratt sätta standarden för tillåten bygghöjd vid flerbostadshus i villaområdet

Tuna/Österskär som idag i praktiken ar tre vaningar. Stadskvarter med 5+ våningar är inte

hansynsfullt 1 ett område som redan är i stort sett helt bebyggt med småhus.

De berörda kommuninvånarna menar också att trafiksituationen är redan svår inom Österskär i

allmänhet och kring Tuna station i synnerhet. Planförslaget förvärrar situationen ytterligare.

Det direkt angränsande grönområdet har påtagligt naturvärde och är hemvist för rödlistad

tallticka, skyddade fladdermöss samt en stor mängd fåglar.

Att politikerna kör igenom ett byggprojekt utan att hörsamma och ta hänsyn till

kommuninvånarna som berörs är under all kritik. Vänsterpartiet tycker att det går att bygga

bostäder och samtidigt ta hänsyn till de boende och kommuninvånarna. Dätför röstade

Vänsterpartiet nej till 5-våningsbyggprojektet.

 



Protokollsbilaga KF § 5:7/2024-09-16 Dntr. KS 2019/0063

Reservation avseende ärende 7

Antagande av detaljplan för Tuna 6:15 I m.fl.

Kommunfullmäktige 2024-09-16

Vänsterpartiet vill bygga fler bostäder, fler hyresrätter och klimatsmarta bostadskvarter. Vi vill

också begränsa bilåkandet och bevara de gröna stråkarna i nya bostadsområden.

Men den härfrågan handlar inte om vad Vänsterpartiet vill utan vad de boende som beröts av

den nya planerade bostadsbebyggelsen i Tuna gård tycker och vill.

Och tyvärr kan vi konstatera att varken exploateringsavtalet eller detaljplanen tar hänsyn till vad

de boende och de berörda vill och tycker om bostadsbebyggelsen. Det finns ett demokratiskt

underskott som är oroande. Politiketna röstat igenom ett byggprojekt som avvisas helt av de som

beröts. Av de cirka 110 skriftliga yttranden som inkom till kommunen var 100 kritiska. Närmare

800 personer har dessutom skrivit på en namninsamling mot femvåningshusen.

Dekritiska rösterna har inte hörsammats 1 exploateringsavtalet eller detaljplanen. De menar att

det här kommeratt sätta standarden för tillåten bygghöjd vid flerbostadshus i villaområdet

Tuna/Osterskar som idag i praktiken är tre våningar. Stadskvarter med 5+ våningar är inte

hänsynsfullt i ett område som redanär i stort sett helt bebyggt med småhus.

De berörda kommuninvånarna menar också att trafiksituationen är redan svår inom Österskär i

allmänhet och kring Tuna station i synnerhet. Planförslaget förvärrar situationen ytterligare.

Detdirekt angränsande grönområdet har påtagligt naturvärde och är hemvist för rödlistad

tallticka, skyddade fladdermöss samt en stor mängd fåglar.

Att politikerna kör igenom ett byggprojekt utan att hörsamma och ta hänsyn till

kommuninvånarna som berörs är under all kritik. Vänsterpartiet tycker att det går att bygga

bostäder och samtidigt ta hänsyn till de boende och kommuninvånarna. Därför röstade

Vänsterpartiet nej till 5-våningsbyggprojektet.

 
 



Protokollsbilaga KF $ 5:11/2024-09-16 Dnr. KS 2022/0251

Särskilt yttrande avseende ärende I 0

—- Svar på medborgarförslag nr 27/2022 - Miljövänligare och mer

ekonomisk sophämtning

Kommunfullmäktige 2024-09-16

Miljöpartiet anser att medborgarförslaget har en bra poäng i att taxesystemet för sophämtning i

högre grad bör uppmuntra till sparsam konsumtion och bra källsortering. Och vi hoppas att detta

kan inarbetas i Roslagsvattens taxesystem.

Fastighetsnara forpackningsinsamling som nu införs (senast infört 2027) ska inte bekostas av

fastighetsägare, utan det ar forpackningsindustrin som ska sta för kostnaden.

En differentierad taxa för hämtning av restavfall, med möjlighet till glesare tömningsintervall bör

införas.

 
 


